
Protokół Nr LI/2023 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 22 czerwca 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 14,00 – 16,10 

 

Ad.  1. 

Dnia 22 czerwca 2023r. odbyło się LI-e w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  Obrady 

otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Zastępca Wójta Gminy Łączna p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Joanna Kopytek 

- Zastępca Skarbnika Gminy Łączna p. Elwira Sidorczuk 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- p.o. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Bożena Tuśnio 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej p. Beata Kołda 

- sołtysi gminy, pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 13 radnych, co 

stanowiło 87 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecni radni: Januchta Jacek, Wisowaty Andrzej – usprawiedliwieni. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radnego Tomasza Janika, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad.  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łączna 

a) debata nad Raportem 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łączna 
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10.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

b) ustalenia Regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu Rejonowego                 

w Skarżysku-Kamiennej 

c) określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od ceny części udziału                             

w nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr ew. 393/6 położonej w gminie Łączna w postaci 

nieruchomości lokalowej kotłowni znajdującej się w piwnicach budynku wielorodzinnego 

oznaczonego nr 58 w miejscowości Kamionki 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

e) zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na realizację przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w 2023 roku 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2022 rok 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Łączna za 2022 rok 

b) informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego 

c) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok wraz z uzasadnieniem 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

e) dyskusja 

f) głosowanie uchwały 

12. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 maja 2023r. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 30 maja 2023r. do dnia 22 czerwca 2023r. przedstawił                          

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

31 maja – w spotkaniu w Starostwie Powiatowym dotyczącym inwestycji drogowych na 

naszym terenie,      

4 czerwca – w zakończeniu Nocnego Rajdu w Klonowie, w gminnych obchodach Dnia 

Dziecka, 

12 czerwca – w święcie Szkoły w Goździe,  

14 czerwca – w spotkaniu z rodzicami dzieci ze Szkoły w Łącznej w sprawie półkolonii,  

zorganizowania czasu wolnego dla dzieci w terenu gminy Łączna w naszych świetlicach 

wiejskich, 

16 czerwca – w obchodach Regionalnego Dnia Leśnika połączonych z otwarciem nowej 

siedziby Nadleśnictwa Suchedniów,   

19 czerwca – w spotkaniu z przedstawicielami firmy EKOEnergia  w sprawie parametrów 

pomp ciepła oraz zapotrzebowania na moc elektryczną w Zespole Szkolno-Przedszkolnym               

w Łącznej. Chodzi o kwestie zw. z wykonaniem inwestycji zamontowania pomp ciepła do 

ogrzewania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego i budowy fotowoltaiki na obiekcie. 

21 czerwca – w spotkaniu w Diecezji Kieleckiej z biskupem Andrzejem Kaletą w sprawie 

zaproszenia na uroczystości 80. rocznicy rozstrzelania mieszkańców Klonowa, 



3 
 

22 czerwca – w uroczystym zakończeniu roku szkolnego uczniów kl. VIII w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Łącznej. Pozwoliłem sobie przekazać życzenia, gratulacje 

absolwentom rodziców w imieniu swoim ale również całej Rady Gminy. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu pisemnego nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Jęgrznej i dwóch położonych w Czerwonej Górce, 

- w sprawie wprowadzenia karty audytu wewnętrznego, kodeksu etyki audytora 

wewnętrznego oraz programu zapewnienia i poprawy jakości audytu wewnętrznego                        

w Gminie Łączna. Ponieważ budżet gminy przekroczył kwotę 40 mln zł zgodnie z prawem 

obowiązuje konieczność wprowadzenia audytora i audytu wewnętrznego w Urzędzie Gminy. 

- w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok. 

  

W dniu 12 maja 2023 r. Związek Gmin Gór Świętokrzyskich ogłosił przetarg na zadanie pn. 

"Bezpieczne Góry Świętokrzyskie - budowa infrastruktury służącej wzmocnieniu 

bezpieczeństwa i jakości życia mieszkańców gmin Związku Gmin Gór Świętokrzyskich" 

dofinansowane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.                

Zakres obejmował również inwestycję planowaną do realizacji w Gminie Łączna – „Budowa 

punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych dla gminy Łączna”. 

21 czerwca br. minął termin składania ofert na to zadanie. 

Zamawiający Związek Gmin Gór Świętokrzyskich  otrzymał 2 oferty: 

Elbudex Kielce  - 3.926.000 zł 

M-Bud Występa   - 2.100.000 zł 

Postępowanie w toku. 

  

W ostatnich dniach zlecono wykonanie wiaty przystankowej w miejscowości Gózd, koszt 

16.500 zł - termin wykonania do końca lipca 2023r. 

 

Po raz kolejny ogłoszono przetarg na uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej - etap I 

dotyczący modernizacji ujęć wody w miejscowościach Klonów i Zalezianka.  

Termin otwarcia ofert 03.07.2023r.  

 

W najbliższych dniach po raz trzeci zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie instalacji 

elektroenergetycznej z wykorzystaniem źródeł alternatywnych w Zespole Szkolno- 

Przedszkolnym w Łącznej. W ramach zadania wykonana zostanie przebudowy instalacji c.o., 

częściowa wymiana grzejników, montaż pomp ciepła oraz wykonanie instalacji 

fotowoltaicznej o mocy ok 50. KWp. Dwa  poprzednie przetargi zostały unieważnione                   

z uwagi na brak ofert. 

 

W dniu 12 czerwca br. Gmina Łączna złożyła wniosek o dofinansowanie w ramach Funduszu 

Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej linii Kamionki – 

Kamionki (przez Podzagnańszcze, Zagórze, Zaskale). Przewidywana wartość netto: 41 760,00 

zł. Deklarowana kwota udziału własnego netto: 20 214,00 zł. Dopłata z budżetu państwa: 

21 546,00 zł. 

  

W dniu 04.07. br. odbędzie się otwarcie przetargu na działki 6 i 7 położone w Czerwonej 

Górce, natomiast w dniu 10 lipca odbędzie się otwarcie przetargu na działkę 370 położoną                

w Jęgrznej.  
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W ostatnich dniach Miasto i Gmina Suchedniów rozpoczęła procedurę w sprawie  

przygotowania karty inwentaryzacyjnej dla działki 393/8 położonej w Czerwonej Górce, to 

nieruchomość na której znajduje się Biblioteka. 

  

W dniu 5 czerwca br. Prezydent podpisał ustawę o świadczeniu pieniężnym z tytułu pełnienia 

funkcji sołtysa. Od 1 lipca 2023 r. sołtysi, którzy pełnili funkcję przez co najmniej dwie 

kadencje, nie mniej niż przez 8 lat, osiągnęli wiek emerytalny i nie byli skazani 

prawomocnym wyrokiem za przestępstwo lub przestępstwo skarbowe popełnione w związku 

z pełnieniem funkcji sołtysa będą mogli wnioskować o przyznanie dodatku do emerytury. 

Świadczenie wyniesie 300 zł i na wniosek osoby uprawnionej ma być wypłacane przez 

Prezesa Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego, natomiast finansowane z budżetu 

państwa i corocznie - 1 marca waloryzowane ustawowym wskaźnikiem waloryzacji. 

Zgodnie z ustawą, przy ustalaniu okresu pełnienia funkcji sołtysa nie jest wymagane 

zachowanie ciągłości pełnienia tej funkcji. 

 

W dniu 1 czerwca br. przekazałem do zaopiniowania zgłoszenie utworzenia miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na zalewie „Jaśle”.  

Zgłoszenie to pozytywnie zaopiniowały: 

- Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna, 

- Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie”, 

- Główny Inspektorat Ochrony Środowiska. 

Sezon kąpielowy ustalono na okres: 01.07. – 30.07.2023r. 

  

Zgodnie z wydrukiem przedkładanym okresowo przez ZTM Kielce aktualnie dobowa liczba 

przewożonych pasażerów na linii nr 12 średnio wynosi: Klonów - Kielce  19 osób, 

Kielce - Klonów 13 osób. 

  

W ostatnich wniosków: 

W ostatnich dniach wykoszono pobocza oraz rowy w msc. Podzagnańszcze Dołki, Zajamnie, 

Galerówka, Kamionki obok cmentarza, Łączna przy Osełkowie oraz przed świętem Bożego 

Ciała pobocza dróg powiatowych i gminnych wzdłuż trasy procesji.  

Trwają prace polegające na odmulaniu i czyszczeniu rowów w miejscowościach Łączna                   

i Gózd oraz na wygonie naprzeciw szkoły w Goździe. 

  

W II kwartale pracownicy ZGK: 

- wymienili 64 wodomierze,  

- wykonali 2 przyłącza wodociągowe i 1 kanalizacyjne, 

- przeprowadzili czyszczenie kanału sanitarnego w miejscowości Jęgrzna, Kamionki, 

Czerwona Górka, 

- usunęli 9 awarii wodociągowych w miejscowościach Zagórze, Zajamnie, Jęgrzna, Klonów, 

Występa, Osełków, 

- usunęli 8 zatorów na kanale sanitarnym, przepompowniach ściekowych jak i tłoczniach, 

- przeprowadzili dezynfekcję i płukanie sieci wodociągowej Zalezianka, Występa, 

- na zlecenie Gminy udrożnili i wyczyścili 850 metrów bieżących rowów w miejscowości 

Łączna  i 150 mb w Goździe. 

  

Wyremontowana została pompa wody z ujęcia Klonów za kwotę 4.800 zł i 3 pompy ściekowe 

z oczyszczalni ścieków na kwotę 3.800,00 zł. 

Z oczyszczalni ścieków sprasowano i wywieziono 43 tony osadów ściekowych na kwotę 

24.000,00 zł. (netto) 
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Zakład zamontował nową bramę w siedzibie Zakładu za kwotę 9.900,00 zł. (netto) 

Wymiana olejów i filtrów do traktora i koparki kosztowała 3.843,00 zł. (netto) 

  

Przeprowadzono w ostatnim czasie badanie wody w Klonowie i Zaleziance - wszystkie 

wyniki są bez zastrzeżeń. Wyniki badań zostały upublicznione na stronie internetowej Gminy 

Łączna. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – 

poinformował, Komisja Finansowo-Gospodarcza obradowała w dniu 21 czerwca 2023r. 

Tematyka posiedzenia: 

1. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022r. 

2. Sprawy różne. 

Wniosków nie wypracowano. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Marta Siewierska – poinformowała, w okresie 

między sesjami nie odbyło się posiedzenie Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował,   

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie odbywała w tym czasie posiedzenia. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – poinformował,                 

miedzy sesjami nie odbyło się żadne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad. 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między 

sesjami: 

1/ 06.06.2023r. mieszkańcy gminy, pismo z prośbą o przedłużenie wodociągu                                   

w miejscowości Jaśle; 

2/ 15.06.2023r. ZGK Łączna, pismo z prośbą o dotację na odbudowanie uszkodzonych 

podczas wichury ścian reaktora biologicznego na oczyszczalni ścieków w Kamionkach; 

3/ 21.06.2023r. Rada Rodziców, rodzice pracujący dzieci z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Łącznej na czele z przedstawicielem grupy rodziców Zastępcą Przewodniczącej Rady 

Rodziców p. Moniką Kurek, petycja dot. zapewnienia opieki przedszkolnej dla dzieci                   

w okresie wakacji w placówce Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej. 

Ta petycja została skierowana w dniu wczorajszym do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Czy Przewodniczący wyznaczył już termin Komisji. 

Radny Chaba – odpowiedział, tak, Komisja odbędzie się we wtorek o godz. 15,00. 

Przewodnicząca Rady oddała głos radnym. 

Radna Krawczyńska – zapytała, jakie postępowania są przy Szkole Podstawowej w Goździe 

odnośnie placu zabaw oraz czy w najbliższym czasie będzie wykarczowane, uporządkowane 

dojście do altanki przy szkole. 

Radny Litwiński – zgłosił prośbę o wykoszenie drogi wyjazdowej w stronę Podłazia, za 

przejazdem kolejowym w prawo. Widoczność jest tam zerowa, proszę również o uzupełnienie 

ubytków na tej drodze. 

Sołtys Zaskala p. Danuta Krzciuk – zabrała głos, na skrzyżowaniu Zaskale-Zagórze i Wiącka 

jest wysoka trawa, był tam niedawno wypadek. Przyjechali z powiatu wykosili koło znaków, 

a dalej nie, trawa leży przy drodze. Zapytała co z drogą Podzagnańszcze-Zaskale, czy coś się 

dzieje, jakiś przetarg. 

Sołtys Występy p. Alicja Gębska – zabrała głos, w ostatnim czasie w naszej miejscowości 

dziki zrobiły dużo szkód, do kogo mieszkańcy mają zgłaszać podania. Rozmawiałam                         
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z Leśniczym Zagnańska powiedział, że ktoś z gminy się tym zajmuje. Zwróciła się do Radcy 

Prawnego z prośbą o wytłumaczenie procedury przejęcia gruntu pod drogę, ponieważ to dot. 

również mojej działki w kierunku lasu. Jeżeli jest robiony plan zagospodarowania 

przestrzennego tam jest zaznaczone 10 m i czy to już jest droga gminna. Zapytała o drogę do 

cmentarza, to nie problem tylko Występy ale całej parafii i miejscowości: Jęgrzna, Gózd, 

Zalezianka. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – zabrał głos, plany zagospodarowania przestrzennego 

obowiązują w określonym zakresie, jeżeli jest wytyczona droga tzn. że ta droga jest w planie   

i prawdopodobnie będzie. Do wystawionego planu Pani Sołtys miała możliwość zgłaszania 

swoich wniosków, uwag. Jeżeli faktycznie grunt będzie zajęty pod drogę to będzie 

przysługiwało odszkodowanie. 

Sołtys Występy p. Alicja Gębska – zapytała, czy będziemy o tym powiadomieni. My jesteśmy 

zgodni tylko chcemy znać dalszą procedurę, bo to może być za 10 lat, a może wcześniej.  

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – odpowiedział, w zależności od tego czy gmina będzie 

miała środki, jeżeli będzie mogła realizować to będzie realizować, na razie jest to etap 

planowania. 

Sołtys Występy p. Alicja Gębska – zauważyła, chodzi mi konkretnie o kierunek do lasu,                    

te 10 m nie przeszło na gminę automatycznie tylko jak dojdzie kiedyś do realizacji budowy tej 

drogi to będziemy powiadomieni o tym.  

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – odpowiedział, tak. Pani powinna złożyć swoje uwagi 

do sposobu opracowania planu zagospodarowania przestrzennego, żeby później móc wnosić 

pretensje do gminy, ewentualnie Pani uwagi zostały uwzględnione w planie 

zagospodarowania przestrzennego.  

Sołtys Występy p. Alicja Gębska – zauważyła, jeszcze proszę o odpowiedź na pytanie o drogę 

do cmentarza w Występie. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnej Krawczyńskiej w sprawie 

ogródka jordanowskiego, pewne decyzje dot. dzieci i młodzieży powinny mieć szybszy obrót. 

Te inwestycje w miarę posiadanych środków powinny być realizowane. Robiliśmy już 

rozeznanie i ta informacja do Państwa płynęła, średnie rozwiązanie cenowe wybudowania 

ogródka jordanowskiego z prawdziwego zdarzenia, nie zamontowanie 2-3 urządzeń tylko 

kilkunastu, gdzie wszystkie urządzenia muszą mieć atesty, to ponad 300 tys. zł. Stoimy na 

stanowisku, że w tym momencie kiedy pojawią się jakiekolwiek środki zewnętrzne i będzie 

można po nie sięgać to zrobimy to natychmiast. W chwili obecnej nie ma takich programów,   

z których gmina mogłaby zrealizować to przedsięwzięcie. Kwestia realizacji ogródka 

jordanowskiego w Goździe nie jest czymś samodzielnym. Najlepszym rozwiązaniem byłoby 

sięgnięcie po takie środki aby załatwić temat nie tylko Gozdu ale również Klonowa. Wczoraj 

przekazywałem informację, że w okresie wakacji dzieci z Jęgrznej chcą przebywać w 

świetlicy w Klonowie. Przewodnicząca i Wiceprzewodniczący zgłaszali wielokrotnie kwestię 

remontu ogródka jordanowskiego w Kamionkach. Chcemy w tym projekcie ująć to wszystko. 

W moim odczuciu byłaby to inwestycja, której koszt sięgałby ok. 500 tys. zł. Mogę zapewnić 

radne z Gozdu, że nie zapomnieliśmy o tej kwestii. Jeśli tylko pojawią się jakieś środki to 

spróbujemy złożyć wniosek i sięgnąć po nie. Co do kwestii posprzątania terenu koło wiaty, 

która została wybudowana. Założyliśmy, że jeśli udałoby się pozyskać środki na ogródek to  

w ramach tych środków zawrzeć zagospodarowanie całości terenu. Jeśli sprawa                                 

z pozyskaniem środków na ogródek jordanowski by się przedłużała to uprzątniemy to miejsce 

wcześniej. Zwrócił się do Sołtys Zaskala Pani Danuty Krzciuk w sprawie koszenia w Zaskalu, 

staramy się monitorować do Zarządu Dróg Powiatowych wszelkie miejsca, które mogą być 

niebezpieczne z punktu widzenia widoczności. W ZDP w Skarżysku-Kamiennej zatrudniona 

jest osoba, która jest pracownikiem liniowym. Ta osoba powinna jeździć po powiecie                        

i wszystkie miejsca, które mogą być z jakiegoś powodu niebezpieczne przekazywać do 
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Zarządu Dróg i takie sytuacje likwidować. To jest kwestia nie gminy ale Zarządu Dróg, 

odpowiedzialność spoczywa na tych osobach. Nie zawsze reakcja jest tak szybka jak byśmy 

oczekiwali ale może się to poprawi. Odniósł się do pytania Sołtys Występy p. Alicji Gębskiej, 

dużo jest emocji zw. ze zmianami planów zagospodarowania przestrzennego. Emocje 

mieszkańców związane są z konkretnymi zapisami, które pojawiają się w tych planach. Mając 

na względzie tego typu sytuacje wielokrotnie działałem aby jak największa liczba 

mieszkańców na etapie projektu była z tym projektem zapoznana. Wielokrotnie 

organizowaliśmy spotkania aby każdy z mieszkańców, który w jakiś sposób jest 

zainteresowany zapisami dot. jego nieruchomości, czy jej bezpośredniej bliskości, przyszedł 

na spotkanie. Powinien przyjść i zapytać jakie są konsekwencje zapisu, który został 

zaproponowany. W wielu przypadkach tak się działo. Zdarzają się sytuacje, które można 

policzyć na palcach jednej ręki, w mojej ocenie świadczy to o tym, że dokonaliśmy dużej 

pracy i w większości przypadków nie zdarzają się niejasności. Tematy dróg budzą najwięcej 

emocji. Pamiętacie sytuację gdzie mieszkańcy Klonowa odwoływali się do Wojewody              

w sprawie planu zagospodarowania Klonowa w kwestii lokalizacji dróg. Pani Sołtys Występy 

zadała pytanie jakie są procedury. Mpzp jest prawem miejscowym, wedle zapisów ustawy 

każdy właściciel nieruchomości, której dot. zmiana planu zagospodarowania uzyskuje krótszą 

drogę uzyskania prawa do budowy. Zmieniamy grunt z rolnego na zabudowę i tworzymy 

rzędy działek, każdy może swoją działkę podzielić na mniejsze i mieć do nich drogę. Wczoraj 

na Komisji była wizyta niezadowolonych mieszkańców Występy, żal mi tych osób, ponieważ 

z jednej strony mają prawo do budowy ale z drugiej strony jest to ograniczone w pewnym 

sensie. Mpzp mówi o tym jaki jest plan, dopóki gmina nie zadecyduje o tym, że chce 

wybudować drogę w tym miejscu gdzie plan ją przewiduje to nie ma żadnych procedur. 

Następnie procedury przewidują dwojakiego rodzaju rozwiązanie tego problemu, albo gmina 

prosi mieszkańców na negocjacje i wykupuje od nich grunt albo urządza drogę w oparciu              

o specustawę tj. wykonuje projekt, geodeci wykonują podziały geodezyjne, gdzie                              

z prywatnych własności wydzielają część działek które mają być przeznaczone pod drogę. 

Rzeczoznawca otrzymuje zlecenie ze Starostwa Powiatowego, robi wyceny gruntów, a gmina 

wypłaca każdemu z właścicieli tych nieruchomości wydzielonych pod drogę ekwiwalent 

finansowy. I nie wstrzymuje tego protest. Osoba może pozwać gminę do sądu jeśli nie zgadza 

się z ekwiwalentem ale nie może powiedzieć ja się nie zgadzam żeby na mojej działce była 

droga. Gmina może powtórnie przystąpić do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

jeśli ma jakąkolwiek alternatywę zgodną z prawem, która daje możliwość skomunikowania 

wszystkich działek. Konkretni mieszkańcy są rozżaleni, problemem było że kiedyś zgodzili 

się aby w tym miejscu była droga do cmentarza. Ten temat był poruszany również                        

w rozmowach z poprzednim i obecnym Księdzem Proboszczem. Grunt pod cmentarzem                    

i cmentarz na Występie jest parafialny, nie komunalny. Czy gmina może zrobić coś żeby to 

miejsce pochówku mieszkańców skomunikować. Na najbliższej Komisji Gospodarczej 

zaproponuję rozwiązanie tego problemu w taki sposób, który nie będzie rodził komplikacji 

dla pozostałych mieszkańców i osób zainteresowanych drogą do cmentarza. 

Radna Cieślik – zabrała głos, często prosiłam o pomoc, a dziś chcę podziękować, moje prośby 

zostały wysłuchane. Pragnę pochwalić Panią Kierownik ZGK i Panią Sylwię Jaworską za 

osobisty nadzór nad wyczyszczeniem rowów, przebiciem odpływów pod mostkami. Bardzo 

dziękuję. Mam nadzieję, że większość rowów w Goździe będzie w ten sposób wyczyszczona, 

bo na odcinku kilku domów od wygonu naprzeciwko szkoły było wywiezione 10 wywrotek 

ziemi. Na poprzedniej sesji poruszałam problem wypadania piłki z boiska przy szkole                      

w Goździe na prywatną posesję, czy jest możliwość przedłużenia tam siatki. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, osobiście też jestem zadowolony                      

z wykonania usługi oczyszczania rowów. Znalazłem firmę Symar, która jest producentem 
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siatek, koszt siatki nie jest problemem ale konstrukcja na której trzeba to oprzeć. Spróbujemy 

się tym zająć i poszukać środków żeby to załatwić. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował, przed chwilą dostałem informację, że 

Starostwo wydało odpowiedź na nasze pismo, które rano skierowaliśmy o ponowne 

wykoszenie, przede wszystkim krzyżówek. Odpowiedź jest taka, że do 30 czerwca planują 

zakończenie koszenia wszystkich dróg powiatowych na terenie Gminy Łączna. 

Radny Chaba – zabrał głos odnośnie drogi do cmentarza na Występie, mieszkańcy są 

poinformowani przez Starostwo Powiatowe, że droga ma mieć 16 m. Jeżeli tak powiedzieli                 

w Starostwie to odpowiedzialność ludzi tam pracujących nie jest w porządku. Mieszkańcy 

powinni być dokładnie poinformowani.  

Przewodnicząca Rady – zauważyła, to temat na Komisję z Urbanistą. 

Radny Wykrota – zabrał głos, chciałbym przekazać uwagę od mieszkańców, którzy nas 

oglądają, żeby radni podczas zabierania głosu nie wstawali tylko mówili do mikrofonu. Było 

kiedyś szkolenie prowadzone przez Sekretarza aby zabierać głos na siedząco i włączać 

mikrofony. Pani Sołtys poruszyła sprawę drogi do Zaskala, rozmawiałem z Członkiem ZDP 

Panem Tadeuszem Bałchanowskim, informował mnie że czekają na podpis Premiera. Jeśli 

będzie podpis to są przygotowani żeby tą drogę remontować. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, również rozmawiałem z Panem 

Bałchanowskim na ten temat, wiem że środki zostały przyznane na realizację remontu tego 

odcinka drogi ale jeszcze nie ma podpisu Premiera, środki są w zawieszeniu. Chcę dodać, że 

remont drogi do Klonowa, te 1,5 km które jeszcze jest do zrobienia, Powiat chce również 

zrealizować. Obiecywano mi, że zarówno jeden jak i drugi remont będzie wykonany przez 

Powiat natychmiast jak tylko zostaną uwolnione środki przez Pana Premiera.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łączna 

a) debata nad Raportem 

Radny Wykrota – zabrał głos, Gmina Łączna otrzymała nagrodę 1 mln zł za szczepienia, czy 

wszystkie środki zostały wykorzystane w 2022r. Jeśli nie to czy przechodzą na ten rok. Jeżeli 

chodzi o ochronę środowiska, wywóz śmieci za rok 2022 zamknął się nadwyżką w kwocie                 

320 347,61 zł, co z tymi pieniędzmi, jak zostaną wykorzystane itd. Czy to pójdzie na 

rozbudowę PSZOK. Fajnie jak budżet gminy uchwalony na 2022r. wynosił 26 339 243 zł,            

a ostatecznie zamknął się kwotą 38 mln zł. Na koniec uwaga, ubywa nas w Łącznej, nie ma 

już nawet 5 tys. osób. Więcej umiera niż się rodzi niestety.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, wykorzystanie środków z nagrody za 

szczepienia przedstawi za chwilę Zastępca. Kwestia śmieci, cieszę się że pozostajemy                   

w sytuacji, że nie musimy podnosić opłat za śmieci. Ustawa mówi wyraźnie, wszystkie środki 

które gmina uzyskuje z tyt. gospodarki śmieciowej pozostają tylko i wyłącznie w dyspozycji 

tego działu. Nie mogą przez gminę być wykorzystane na inny cel. Dzisiaj podałem informację 

dot. budowy PSZOK za Zakładem Gospodarki Komunalnej, jedna z ofert opiewa na ponad                

2 mln zł. Środki pozyskane z Polskiego Ładu na jedną gminę to ok. 1 900 tys. zł, zatem                  

200 tys. zł musimy dorzucić jako udział własny do tej realizacji. Jeszcze jest coś takiego jak 

Inspektor Nadzoru. Jeśli chodzi o zmniejszanie się liczby mieszkańców, informacje z GUS 

niestety są smutne, dot. również zmniejszającej się liczby urodzeń. Rzutuje to na całą Polskę. 

Życzę sobie żeby przybywało mieszkańców gminy, wszystkie starania idą w tym kierunku 

żeby zainteresować, otworzyć się na inwestorów. Podejmujemy zmiany planów aby 
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dostosować się do oczekiwań ewentualnych inwestorów i aby pewien ruch w gminie nastąpił        

i aby zaczęło mieszkańców przybywać. 

Radny Wykrota – zauważył, w naszym budżecie ogromna ilość pieniędzy to GOPS. To nie 

jest tak, że my mamy dużo pieniędzy i możemy je wydawać.  

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – zabrała głos, duże środki to GOPS i oświata. 

Uchwalając budżet 26 mln zł, później wykonanie kwota 38 mln zł poprzez dokonywanie 

zmian w ciągu roku, subwencje, wszystkie dotacje zwiększające budżet.  

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował, nagroda która została nam przyznana 

w Regulaminie miała być wykorzystana w 2022r. Pod koniec roku przyszła interpretacja                      

i  zmiana zapisów Regulaminu, że pieniądze można wykorzystać również w latach kolejnych. 

Na tą chwilę wykorzystaliśmy 850 tys. zł na budowę parkingu przy NZOZ, 

termomodernizację budynku poczty wraz z zapleczem socjalno-magazynowym, 

zagospodarowanie terenu, ogrodzenie wokół jednostek OSP, GOPS. Pozostałe środki 

pozostają ciągle do wykorzystania. 

Radny Wykrota – zauważył, jeszcze ta oczyszczalnia ścieków. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łączna 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łączna. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/297/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, przeciw – 1/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – zabrał głos, żeby uchwała mogła być przegłosowana 

w treści § 1 powinno wpisać się kandydatów. Każdy kandydat musi wyrazić zgodę. Jeśli 

kandydatów będzie więcej to będziemy musieli przeprowadzić głosowanie.  

Przewodnicząca Rady – zgłosiła propozycję aby w Zespole ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników był radny Chaba i radny Wykrota. 

Radni nie wyrazili zgody na uczestnictwo w Zespole. 

Radny Wykrota – zaproponował pracownika p. Magdalenę Chmiela. 

Radny Chaba – zaproponował Przewodniczącą Rady p. Monikę Pająk. 

Pani Magdalena Chmiela oraz Przewodnicząca Rady p. Monika Pająk wyraziły zgodę. 

Przewodnicząca Rady – kolejno zaproponowała Radną Bogusławę Krawczyńską, Sekretarza 

Gminy p. Mirosława Kopytek oraz zastępcę Wójta Gminy p. Krzysztofa Pastuszka. 

Ww. osoby wyraziły zgodę. 

 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów do 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Za – 13/13 obecnych radnych. Wniosek został podjęty jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały z naniesionymi w § 1 imionami               

i nazwiskami kandydatów do Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników poprzez 

głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, 

wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/298/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do 

Sądu Rejonowego w Skarżysku-Kamiennej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/299/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od ceny 

części udziału w nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr ew. 393/6 położonej w gminie 

Łączna w postaci nieruchomości lokalowej kotłowni znajdującej się w piwnicach budynku 

wielorodzinnego oznaczonego nr 58 w miejscowości Kamionki. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/300/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług            

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/301/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na 

realizację przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej                   

w 2023 roku. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/302/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 10 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LI/303/2023 

Rady Gminy Łączna z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Łączna za 2022 rok. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – odczytała Uchwałę Nr 3/2023 IX Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 20 kwietnia 2023r. w sprawie opinii                 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Łączna za 2022r. wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego. Opinia była pozytywna. 

 

Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

b) informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – odczytała Informację o stanie mienia komunalnego. 

 

Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok 

c) wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok wraz z uzasadnieniem. 

 

Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok 

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady – odczytała Uchwałę Nr 15/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 czerwca 2023r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Łączna. Opinia była pozytywna. 

 

Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

e) dyskusja 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łączna z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

f) głosowanie uchwały 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

Uchwała  Nr  LI/304/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 22 czerwca 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady – zwróciła się do Wójta Gminy, gratuluję Panu Wójtowi kolejnego 

absolutorium. Życzę wielu sukcesów, realizacji wszelkich planów i zamierzeń zw.                                

z naszymi inwestycjami gminnymi. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, za każdym razem kiedy głosowane jest 

absolutorium dla Wójta Gminy odczuwam dreszcz emocji. Pomyślałem sobie, że skoro ten 

dreszcz emocji jest tzn. że nie zepsułem się. Czyli mam poczucie odpowiedzialności za 

podejmowane wspólnie razem decyzje. Dziękując za to że daliście mi to absolutorium, to 

ukłon również w kierunku urzędu gminy, moich pracowników. Wójt jest głową, 

odpowiedzialność ciąży głównie na mnie ale dzięki intensywnej pracy moich pracowników 

udaje nam się pewne rzeczy, oczekiwania mieszkańców spełnić. Czy wszystkie, pewnie że 

nie. Dlaczego nie, wiadomo że chodzi o środki. Zdarzyło się w tym roku, że ciało zupełnie nie 

zw. z gminą dokonało analizy pewnych dokumentów, z czego wynika że Gmina Łączna 

znalazła się wśród gmin wiejskich w liczebności ok. 5-10 tys. zł na 3 miejscu w Polsce.              

W 2006r. kiedy zaczynałem tutaj pracę było tyle samo pracowników co jest dzisiaj. Koszt zw. 

z funkcjonowaniem Urzędu Gminy zamyka się rocznie kwotą na 1 mieszkańca gminy 500 zł. 

Tyle kosztuje każdego mieszkańca funkcjonowanie Urzędu Gminy. Zadań, które są nakładane 

na samorządy przybywa i staramy się wszystkie wypełniać w taki sposób żeby nie było tego 

co niektórzy nazywają przesuwaniem terminów, odrzucaniem papierów. W niektórych 

sytuacjach mieszkańcy innych gmin przyjeżdżają do nas do urzędu żeby załatwić swoje 

sprawy. I to jest coś co moim zdaniem daje podstawy do myślenia o dobrym funkcjonowaniu 

dwóch organów którymi jest Rada i Wójt w kontekście całości gminy. Jeszcze raz bardzo 

serdecznie dziękuję Pani Przewodniczącej i wszystkim radnym. Przy tej okazji chcę 

podziękować również obecnym na sali sołtysom, często jest że absolutorium to tylko Wójt, bo 

jemu się go udziela. Przecież tak na dobrą sprawę z większością z Państwa mam bardzo dobre 

relacje, nie ze wszystkimi oczywiście ale nie znaczy to że nie mam szacunku dla tych, którzy 

mają inne zdanie niż ja. Nie lubię hipokryzji o pewnych sprawach mówię w sposób jasny, 

otwarty. Jeszcze raz wszystkim Państwu dziękuję. To dzisiejsze głosowanie pokazało, że 

Państwo macie zaufanie do mnie ale i całego urzędu, do moich sołtysów i do wszystkich tych 

osób które w urzędzie gminy pracują. Dziękuję bardzo. 

 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka, Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek oraz Sekretarz 

Gminy p. Mirosław Kopytek złożyli Wójtowi Gminy p. Romualdowi Kowalińskiemu                           

w imieniu pracowników Urzędu Gminy i Kierowników Jednostek Podległych gratulacje                  

z tytułu uzyskania absolutorium oraz wręczyli kwiaty. 

 

Ad. 12. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 maja 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 30 maja 2023r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła LI–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji                    

2018-2023. 

   Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła:         

           Magdalena Chmiela            Monika Pająk 
 


